
Hei.  
 
Lähetän vielä muistutuksen kevyesti kauppalanraitilla hakemuksesta kommentointia varten. 
Kommentointia pyydettiin seuraavaan kokoukseen. Oma mielipiteeni on, että hanke voitaisiin toteuttaa 
kahdessa osassa, tämä jalkakäytävien ja pyörätien levennys ensin. Kahdessa osassa toteuttaminen tullee 
kokonaisuudessa jonkin verran kalliimmaksi, mutta katuosuuden kunnostaminen voisi ehkä odottaa 
parempaa aikaa, kun odotetut yritysinvestoinnit toteutuvat. Eskola voinee kokouksessa kertoa paljonko 
kalliimpi hanke on kahdessa osassa toteutettuna. Mielestäni Tulkkilanraitin kunnostaminen on joka 
tapauksessa lähitulevaisuudessa tehtävä. 
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